
Успішно виступила з доповіддю на тему: «Архітектурна спадщина Львова. Туризм підчас і без 
війни». В доповіді подала себе як доцента Національного університету «Львівська політехніка». 

Основна мета виступу – запрошення: ПРОВЕСТИ НАСТУПНИЙ, МІЖНАРОДНИЙ КОНГРЕС У ЛЬВОВІ В 
2025 РОЦІ НА ТЕМУ «DISASTERS AND HARRITAGEЮ / КАТАСТРОФИ ТА СПАДЩИНА» ! 

Це був серйозний виклик і несподіванка. 

Адже ФОРУМ передбачає не тільки науково-практичні виступи, повідомлення, професійні 
обговорення фахівців, адміністрації міст та центрів, але з змагання за місце для продовження 
естафети ФОРУМУ! 

Нашими конкурентами були: Туреччина (приїхала ціла делегація), Санкт-Петербург, Мальта. 

Продовж 2 днів тривало кулуарне обговорення пропозицій 

Під час роботи форуму ми відвідали ще два міста Сан-Джіміньяно і Пієнца, історичні центри яких є 
також на охоронному СПИСКУ ЮНЕСКО. Саме в останньому – було голосування. 

Нам надали підтримку і першість. 

Неабияке враження справив і коротенький ролик (надійшов по пошті мені в останню хвилину після 
мого виступу) з запрошенням п. мера А. Садового Форуму до Львова (англ. мовою). 

Треба повідомити, що цей форум засновано з метою обговорення усіх проблем міст, що є на 
Охоронному Списку ЮНЕСКО. 

Саме міжнародна організація РОТАРІ взялась за підтримку таких заходів. Відповідно до правил, 
кожного другого року, якесь із міст приймають гостей. Почергово: Урбіно (2013, Італія) – Стамбул 
(2015, Туреччина) – Флоренція (2017, Італія) – Замосць (2019, Польща); потім – пандемія(перерва); 
Сієна (2023, Італія) – Львів (2025, Україна)! 

Однак нам поставили умову: якщо до травня 2024 року у Львові не відкриють аеропорт, тоді 
наступна зустріч буде у Мальті… 

Ореста Ремешило-Рибчинська 


